
Interpellatie gericht aan de schepen van Financiën Erwin Jennes 

Thema: besparingen stad Diest en OCMW 

 

Door gemeenteraadslid Jeroen Overmeer, N-VA-fractie 

 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte schepen van Financiën, geachte collega’s gemeenteraadsleden, 

 

We beleven budgettair bijzonder moeilijke tijden. Er moet bespaard worden en dit op alle niveaus: 

federaal en Vlaams, maar ook provinciaal en lokaal. Het is algemeen geweten dat de grootste stijging 

van het aantal ambtenaren zich de laatste jaren vooral op lokaal niveau situeert. De gemeenten 

zullen m.a.w. drastisch moeten gaan besparen.  

 

De voorbije weken vernamen we in de pers dat bv. de stad Mechelen de komende jaren 116 banen 

zal schrappen. Ook de stad Kortrijk zal de komende 6 jaar 104 banen schrappen. Voor alle 

duidelijkheid: niemand pleit voor naakte ontslagen, ook mijn fractie niet! We hebben het hier over 

natuurlijke afvloeiing, namelijk door stadsambtenaren die met pensioen gaan of vrijwillig vertrekken, 

niet allemaal te vervangen.  

 

Ik pleit ook niet voor een afbouw van de dienstverlening aan de burgers. Door efficiënter te werken 

kan er echter wel bespaard worden. De Vlaamse minister van Bestuurszaken heeft de gemeenten 

bovendien instrumenten gegeven voor een nauwere samenwerking en integratie van het personeel 

van steden en hun OCMW’s. 

 

Graag had ik van de schepen van Financiën een antwoord gekregen op de volgende vragen: 

 

1. Hoeveel personeelsleden telt de stad Diest op dit moment? En hoeveel mensen werken er 

voor het OCMW van Diest op dit moment? Graag de cijfers, zowel in koppen als in VTE. 

2. Hoeveel personeelsleden, van de stad en van het OCMW, zowel in koppen als in VTE, zullen 

de komende 6 jaar op een natuurlijke manier afvloeien? 

3. Is de stad Diest van plan om de komende 6 jaar van die natuurlijke afvloeiing gebruik te 

maken om een aantal banen te schrappen?  

a. Zo ja, hoeveel? Ook hier graag zowel in koppen als in VTE. En welke budgettaire 

besparing (in euro’s en in percentage) hoopt de schepen hier dan mee te realiseren 

tegen 2018? 

b. Zo niet, op welke manier wil de schepen dan besparen op de uitgaven van de stad en 

het OCMW? Welke budgettaire besparing (in euro’s en in percentage) hoopt de 

schepen te realiseren tegen 2018 op het vlak van de vermindering van de uitgaven? 

 

 

Diest, 11 maart 2013 


